## 欢迎来到

## 超哥考研英语全年班

主讲老师: 曲晨超



基础阶段: 千词百炼(十三)

后续更新去公众号[无机研] 永久联系制值 4550060

#### ☞第25题

# 一、本题词汇汇总(共19词)

tourist n.旅游者 旅游业	visitor n.游客	scale back .缩小范围
tourist attraction 风景名胜 热	appoint v.指派 任命	ray n.射线
门景点	disappoint v 使失望	array v.排列
draw v.拉 抽 吸引 画	appointment n.指派 任命 约会	align v.排列
drawback n.缺点 缺陷	range n. 范围	arrange v.安排
million n.百万	scope n.范围	arrangement n.安排
billion n.亿	scale n.范围	





二、题目演练

25. Niagara Falls is a great tourist \_\_\_\_\_, drawing millions of visitors every year.

A) attention B) attraction C) appointment D) arrangement





二、题目演练

25. Niagara Falls is a great tourist \_\_\_\_\_, drawing millions of visitors every year.

A) attention B) attraction C) appointment D) arrangement

答案: attraction n 吸引

翻译:尼亚加拉大瀑布是一个热门旅游景点,每年都能吸引上百万的游客。





二、题目演练

25. Niagara Falls is a great tourist \_\_\_\_\_, drawing millions of visitors every year.

A) attention B) attraction C) appointment D) arrangement





attention





attraction





appointment





arrangement



#### ☞第25题

#### 总结回顾 (共19词)

tourist	visitor	scale back
tourist attraction	appoint	ray
draw	disappoint	array
drawback	appointment	align
million	range	arrange
billion	scope	arrangement
	scale	





#### 三、具体讲解

语法: 【Niagara Falls 主语】【 is 系】【 a great tourist attraction 表语】, 【drawing millions of visitors every year.状语】

词汇: tour n.旅行 - tourist n.旅行者 旅游业 - tourist attraction 热门景点 - tournament n.锦标赛

真题: If you were to examine the birth certificates of every soccer player in 2006's World Cup tournament, you would most likely find a noteworthy quirk: elite soccer players are more likely to have been born in the earlier months of the year than in the later months. If you then examined the European national youth teams that feed the World Cup and professional ranks, you would find this strange phenomenon to be even more pronounced.

译文:如果看一下 2006 年世界杯赛的所有参加足球运动员的出生证明,你极有可能会发现一个值得注意的奇怪现象。球队中的精英运动员大多是出生在上半年,而不是下半年。如果你再看一下为世界杯和职业联赛输送人才的欧洲各国的国家青年队,你会发现这种奇怪的现象更加明显。

• • • • •

词汇: draw v.拉 拽 画 吸引

真题: No clear-cut distinction can be <u>drawn</u> between professional and amateurs in science: exceptions can be found to any rule. Nevertheless, the word"amateur does carry a connotation that person concerned is not fully integrated into the scientific community and, in particular, may not share its values.

译文:在科学领域里,专业人员和业余爱好者之间无法划出泾渭分明的界线:任何规则都有其例外。然而,"业余"一词的确有这样的含义,就是相关人员没有完全融人科学界,尤其是他们可能不会认同这个群体的价值观。



词汇: drawback n.缺点 缺陷【draw 拉 + back 后 回 = 拉回去 = 有缺点】

词汇: disadvantage n 缺点 【 dis 否定 advantage n 优点 优势】

真题: But although a search agent worked for Redmon, career experts see <u>drawbacks</u>. Narrowing your criteria, for example, may work against you: "Every time you answer a question you eliminate a possibility." says one expert.

译文:但是尽管,网站上的个人搜索代理服务对 R 奏效了,但是职业规划专家,依然看到了这项服务的缺陷,例如,当你缩小你寻找工作的条件范围,这个服务就展示出缺点,一个专家说:每当你回答一个电脑提出的问题,你就删除了一项工作可能性。



#### ☞第26题

## 一、本题词汇汇总(共13词)

mean v.打算 n.方法手段

substitute n. 替代品 v. 顶替

has the potential to do sth

measure v.测量 n.方法

mean to do 打算做某事

有可能做某事

measurement n.测量

bother to do sth 急于做某事 想要做某事

assume v.假设

method n.方法

attempt to do sth 尝试做某事 想要做某事

alternative adj.可替换的

manage to do sth

二选一的 n.可替代方案

打算做某事

replacement n. 替代





二、题目演练

26.I didn't \_\_\_\_\_ to take a taxi but I had to as I was late.

A) assume B) suppose C) mean D) hope





二、题目演练

26.I didn't \_\_\_\_\_ to take a taxi but I had to as I was late.

A) assume B) suppose C) mean D) hope

答案: mean v 打算 n.方法 手段

翻译: 我本不打算打车但我不得不, 因为我迟到了。





二、题目演练

26.I didn't \_\_\_\_\_ to take a taxi but I had to as I was late.

A) assume B) suppose C) mean D) hope





assume





suppose





mean





hope



#### ☞第26题

#### 总结回顾 (共13词)

mean

measure

measurement

method

alternative

replacement

substitute

mean to do

bother to do sth

attempt to do sth

manage to do sth

has the potential to do sth

assume





#### 二、题目演练

词汇: mean v.意味着

真题: The grand mediocrity of today-everyone being the same in survival and number of offspring- means that natural selection has lost 80 % of its power in upper-middle-class India compared to the tribe.

译文: 当今人与人在很大程度上的平等——即面对优胜劣汰人人机会均等,并且连子女的数目都一样——这意味着和印度土著部落相比,在印度中上层中自然选择已经丧失了80%的力量。



. . . . .

词汇: measure v.测量 n.措施 手段

真题: Yet these desperate <u>measures</u> have proved the right ones and, sadly for many journalists, they can be pushed further.

译文: 然而这些孤注一掷的方法是正确的,但对于记者来说悲惨的是,他们可能会被进一步裁员。



. . . . .

词汇: method n.方法

真题: To find their sites, archaeologists today rely heavily on systematic survey <u>methods</u> and a variety of high-technology tools and techniques.

译文:为了找到考古地点,现在的考古学家高度依赖系统的调查方法以及多样的高科技的工具和技术。



# 课后作业



# THANKS 下期再会

